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Από το υπ’ αριθ. 11/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 237/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Εγκριση οικονομικής ενίσχυσης του 
υπαλλήλου του Δήμου Χρήστου 
Χριστοδούλου και ψήφιση της σχετικής 
πίστωσης". 

 
       Σήμερα 10 Μαϊου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 6-5-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Π. Πιτούλιας Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης M. Σουμελίδης  
4. Μ. Γαβρίδης Χ.  Σκουμπόπουλος  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ε. Λευκοπούλου  
6. K. Aσλάνογλου Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
7. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος   Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   -------- 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Κ. Γκαβαϊσές    
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση    της    υπ’  αριθ.     243/99 
14. Ν. Χαμαλής απόφασης    αποχώρησαν     οι     κ.  κ.     Γ.     Ουρσουζίδης,   Π.  
15. Σ. Γεωργιάδης Αγαθαγγελίδης. 
16. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2)  Κατά     τη    συζήτηση   της   υπ’   αριθ.  255/99     απόφασης 
17. Α. Ταραλάς αποχώρησαν    οι   κ.κ.   Ι.    Κουρουζίδης,   Κ.    Γκαβαϊσές,    Σ. 
18. Χ. Γεωργιάδης Παναγιωτίδης. 
19. Β. Γιαννουλάκης 3)  Κατά     τη    συζήτηση     της   υπ’  αριθ. 259/99     απόφασης 
20. Σ.  Παναγιωτίδης αποχώρησε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
21. Λ. Τσαβδαρίδης  
22. Θ.  Σιδηρόπουλος  
23. Ε. Σοφιανίδης  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Ε. Κουκουρδής  
26. Π. Αγαθαγγελίδης  

 



Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα 
έδωσε το λόγο στον κ. Ν. Χαμαλή ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: 

Χαμαλής :Εχω να εισηγηθώ ένα θέμα το οποίο συζητήθηκε στην επιτροπή του 
ΔΣ και δεν γνωρίζω γιατί δεν ήρθε θέμα στο Δ.Σ. 

 Πρόκειται για τον υπάλληλο του Δήμου Βέροιας Χ.Χριστοδούλου. Υπηρετεί 
στο Δήμο από το 1984 και πριν από ένα χρόνο είχε υποβληθεί σε διπλή 
καρδιοχειρουργική επέμβαση με  εξωσωματική κυκλοφορία και την τοποθέτηση 
παρακαμπτηρίων μοσχευμάτων. Είναι μία δύσκολη επέμβαση, δεν γνωρίζουμε το 
ποσοστό επιτυχίας , έχει περιπέσει σε δεινή οικονομική κατάσταση, έχει ξοδέψει 8-10 
εκ. και πήρε από το ταμείο 2 εκ. 

 Προτείνω, εφόσον υπάρχει σχετική πίστωση να του δοθεί 1 εκ. οικονομική 
και ηθική ενίσχυση. 

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Ποτουρίδης :Στην υπηρεσία που προίσταμαι υπάρχουν άλλοι 3-4 
εγχειρισμένοι. Σε περίπτωση άλλου αιτήματος τι θα γίνει; 
 Πρόεδρος :Έρχεται το θέμα επειδή υπήρξε η σοβαρότητα της κατάστασης. 
Αυτοί που αναφέρετε δουλεύουν έτσι; 
 Ποτουρίδης :Είναι σε θέσεις μη παραγωγικές. 
 Κόλβατζης :Ερώτηση. Μία εκκρεμότητα που υπήρχε από το ταμείο του έχει 
ολοκληρωθεί; 
 Χαμαλής :Επειδή έχει κάνει τα χαρτιά του στο ΤΥΔΚΥ Θεσ/νίκης δεν το 
γνωρίζουμε. Ούτε το ΤΥΔΚΥ Βεροίας. 
 Σοφιανίδης :Αν οποιοσδήποτε συμπολίτης μας με οξύτατο οικονομικό 
πρόβλημα που προέρχεται από την  υγεία του, υποβάλλει αίτηση στο Δήμο για 
οικονομική ενίσχυση του, έχουμε αρμοδιότητα εμείς; Θυμάμαι στο παρελθόν ότι 
έχουν απορριφθεί παρόμοιες αιτήσεις. 
 Δήμαρχος :Δώσαμε σε αιτούντα  πριν 2 συμβούλια οικονομική ενίσχυση. 
Υπάρχουν φέτος 2 εκ. για το σκοπό αυτό. 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Κουρουζίδης :Αισθανόμαστε όλοι δύσκολα αλλά πρέπει να λειτουργήσει η 
ψυχρή λογική. Θα πρέπει όλοι οι εργαζόμενοι στο Δήμο που θ' ακολουθήσουν  να 
βοηθηθούν. Θα πρέπει πάγια να είναι αυτή η τακτική μας, αλλά φοβούμαι  μήπως 
αυτό δημιουργήσει άλλα προβλήματα. Επειδή δεν ακούσαμε αν είχε τη δυνατότητα 
να πληρώσει πέραν του ταμείου του, προτείνω όπως δόθηκε σε προηγούμενη 
περίπτωση 300 χιλ. να είναι αυτό το ανώτερο ποσό που μπορούμε να δώσουμε. 
 Κόλβατζης :Θα πρέπει το Δ.Σ να έχει ιδιαίτερη ευαισθησία σε ζητήματα 
υγείας που απασχολούν τους υπαλλήλους. Τον είχα επισκεφθεί στο Νοσοκομείο, 
όταν ήταν  στην εντατική και ήταν απερίγραπτη η κατάστασή του. Θα πρέπει το Δ.Σ 
να σταθεί θετικά και να μην φανεί μικρόψυχα άσχετα αν  προβούν κι άλλοι 
συνάδελφοι στην ίδια διαδικασία. Αν παρόμοιο πρόβλημα τεθεί θα πρέπει να είμαστε 
πάλι αλληλέγγυοι. 
 Γαβρίδης :Γνωρίζω την κατάσταση που πέρασε ο Χριστοδούλου. Τα ταμεία 
καλύπτουν μέχρι ένα ποσό. Όταν είναι μία δύσκολη εγχείρηση απαιτούνται 
περισσότερα έξοδα. 
 Συμφωνώ να ενισχυθεί οικονομικά. 
 Ουρσουζίδης :Με έκπληξη άκουσα ότι ο Χριστοδούλου έχει πρόβλημα 
οικονομικό. Με προβλημάτισε όμως η τοποθέτηση του κ. Σοφιανίδη. Να το 



σκεφθούμε πριν πάρουμε απόφαση. Δεν πρόκειται περί μικροψυχίας. Μικρόψυχος 
είναι αν βγάζει κάποιος από την τσέπη του χρήματα. 
 Αν θέλετε να βοηθήσουμε να βάλουμε όλοι από 10,20 ή 50 χιλ. και να 
δώσουμε αυτή τη βοήθεια. Αλλως δεν συμφωνώ. 
 Χαμαλής :Αν προκύψει άλλη παρόμοια περίπτωση θα συζητηθεί από την 
επιτροπή και να έρθει θέμα στο ΔΣ. 
 Αγαθαγγελίδης :Διαδικαστικά. Το μόνο που δεν ακούστηκε είναι αν υπάρχει 
τέτοια δυνατότητα από το Δήμο. Ποιός φέρνει το θέμα; 
 Πρόεδρος :Υπάρχει αντίστοιχος Κ.Α. Το θέμα έρχεται από την αρμόδια 
επιτροπή. 
 Αγαθαγγελίδης :Προχθές πέθανε ένας οικοδόμος και η γειτονιά μάζεψε 1 
εκατομ. να τον κηδέψει. 
 Πρόεδρος :Δεν  έχετε το λόγο. Εχει τελειώσει η συζήτηση. Το διαδικαστικό 
είναι σαφές και απευθύνεται στη διαδικασία. 
 Υπάρχουν 3 προτάσεις. Η μία να μην γίνει αποδεκτή η πρόταση του κ. 
Χαμαλή, η άλλη του κ. Κουρουζίδη να δοθούν 300 χιλ. και η τρίτη είναι η πρόταση 
της επιτροπής που είπε ο κ. Χαμαλής. 
 Ποιοι συμφωνούν να μην δοθεί  καμία οικονομική ενίσχυση; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Μ.Ποτουρίδης, Κ.Πουλασουχίδης, Γ.Ουρσουζίδης, Π.Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος :Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κουρουζίδη; Υπέρ της 
πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Ι.Κουρουζίδης, Β.Γιαννουλάκης, Σ.Παναγιωτίδης, Ι.Ακριβόπουλος, Ε.Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος : Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της επιτροπής; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Δ.Ταχματζίδης, Μ.Γαβρίδης, Κ.Ασλάνογλου, Α.Δελαβερίδης, Δ.Πέτκος, 
Κ.Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ.Γκαβαϊσές, Κ.Βαφείδης, Ν.Χαμαλής, Σ.Γεωργιάδης, 
Ι.Τριανταφυλλίδης, Α.Ταραλάς, Χ.Γεωργιάδης, Λ.Τσαβδαρίδης,Θ.Σιδηρόπουλος, 
Ε.Σοφιανίδης. 
 Δήμαρχος :Δημοσιεύτηκε φωτογραφία δική μου και του κ. Γιαννουλάκη να 
έχουμε κλειστά τα μάτια. Έχουμε κλειστά τα μάτια για να έχουμε κλειστά τα αυτιά 
μας απ' αυτά που ακούστηκαν. Όταν κάποιος είναι σε κώμα  για 2 μήνες, όταν έχει 
περάσει από το κατώφλι του χάρου κι ευτυχώς γύρισε στη ζωή και έχει υποχρεώσεις, 
αν τους  συνεργάτες μας τους αφήσουμε ακάλυπτους πώς να ζητήσουμε απ' αυτούς 
κάποια στιγμή να  υπερβάλλουν εαυτούς γιατί αυτός είναι ο μηχανισμός που υλοποιεί 
τις δικές σας αποφάσεις. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση του προέδρου της επιτροπής ποιότητας ζωής και κοινωνικών 
προβλημάτων του Δ.Σ. κ. Ν. Χαμαλή. 
2.- Τις προτάσεις των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
3.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1999 και στον Κ.Α 212.7 «Δαπάνες για 
περίθαλψη ενδεών» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω σκοπό. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
  
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 



 Β) Εγκρίνει την οικονομική ενίσχυση του υπαλλήλου του Δήμου Χρήστου 
Χριστοδούλου με ποσό 1.000.000 δρχ., για την κάλυψη των εξόδων νοσηλείας του 
λόγω σοβαρής του ασθένειας και αδυναμίας του ν’ ανταπεξέλθει στα έξοδά του. 
 Γ) Ψηφίζει ποσό 1.000.000 δρχ. σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α 212.7 
«Δαπάνες για περίθαλψη ενδεών» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 1999   για 
να διατεθεί για τον παραπάνω σκοπό. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    237/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ Μ. Ποτουρίδης Χ. Γεωργιάδης 

 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
 Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Δ.  Πέτκος Ι.  Ακριβόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Ε. Κουκουρδής 
 Ε. Λελεκάκης Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές X. Μουτσιόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  4-6-1999 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  


